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Zápisnica zo schôdze Regionálnej rady  
VY SZFB so zástupcami klubov Regiónu Východ 

Číslo zápisnice VY SZFB/Z-01/ 16.06.2022 
 
Názov športovej organizácie Slovenský zväz florbalu 
Názov zasadajúceho orgánu Región Východ 
Miesto konania zasadnutia Online prostredníctvom aplikácie MS Teams 
Deň konania zasadnutia 16.06.2022 
Čas začiatku zasadnutia 18:00 
Čas ukončenia zasadnutia 20:30 
Predsedajúci Pavol Vrábeľ 
Zapisovateľ Lukáš Vrábeľ 
 
Členovia orgánu prítomní na zasadnutí 

1. FaBK ATU Košice (p. Batkovič, člen RR Východ)  
2. FK Florko Košice (P. Vrábeľ, predseda RR Východ) 
3. FK Michalovce (G. Puchír) 
4. FBC Mikuláš Prešov (J. Pandoš) 
5. Sabinovský florbalový klub (M. Jakubčo) 
6. Šk Fbk Kométa Spišská Nová Ves (V. Koňak)  
7. Floorball club Young Arrows Spišská Nová Ves (P. Mišenda) 
8. ŠŠK Stars Lipany (K. Zagrapan) 
9. Žltý Sneh Košice (R. Beľuš) 
10. Florbalová akadémia Košice (P. Vrba) 
11. FK Starlets Stará Ľubovňa (R.Boško) 
12. OZ Falcons Stará Ľubovňa (J. Šatala) 
13. FBK Humenné (M. Svatuška) 
14. Surikaty Košice (K. Kováčová) 

Členovia orgánu neprítomní na zasadnutí 

1. OZ Mladosť Trebišov 
2. FK Quickball Levoča 
3. FBK Starlight Zálužice 
4. Cassovia Sport Partners 
5. Maskantje Juniors 

Hostia prítomní na zasadnutí 
1. Lukáš Vrábeľ – koordinátor, člen RR Východ 
2. Tomáš Juhás – člen RR Východ SZFB, člen KRO SZFB 
3. Lukáš Blaško – predseda LK SZFB 

 
Počet členov potrebných na uznášaniaschopnosť 10 
Uznášaniaschopnosť Áno 
Počet hlasov potrebných na schválenie rozhodnutia 8 
Schválený program zasadnutia 
 

1. Otvorenie schôdze Regiónu Východ.  
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2. Vyhodnotenie regionálnych súťaží, turnajov mládeže a M-SR. 
3. Informácie k regionálnym súťažiam v sezóne 2022/2023. 
4. Rôzne, diskusia. 
5. Záver. 

 
Podklady k jednotlivým bodom rokovania: 

- boli zaslané elektronicky k bodom 1. 

- boli predložené na zasadnutí k bodom 2., 3. 

- sú archivované na Sekretariáte SZFB 
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Bod č. 1 Otvorenie schôdze Regiónu Východ 
 
Navrhovaný program zasadnutia 
 

1. Otvorenie schôdze Regiónu Východ.  
2. Vyhodnotenie regionálnych súťaží, turnajov mládeže a M-SR. 
3. Informácie k regionálnym súťažiam v sezóne 2022/2023. 
4. Rôzne, diskusia. 
5. Záver. 

 
Vyjadrenie členov komisie / zúčastnených osôb 
 
Vrábeľ L.  

- privítal zástupcov klubov, informoval, že pre potreby spracovania zápisnice bude zo 
schôdze vyhotovený audio záznamu 

- následne vykonal prezentáciu prítomných zástupcov klubov a predal slovo predsedovi                    
RR Východ 

 
Predseda RR VY SZFB Pavol Vrábeľ: 

- Otvoril on-line stretnutie klubov a privítal zúčastnených.  
- Navrhol za overovateľa p. Tomáša Juhása a zapisovateľa Lukáša Vrábeľa 
- Dal hlasovať o programe on-line schôdze Regiónu Východ.  

 
Zoznam podkladov k bodu 
 

- Program zasadnutia 
 
Číslo uznesenia: VY SZFB/01/01-2022 
Návrh uznesenia 
 
VY SZFB schvaľuje 

- Program zasadnutia bez zmien 
 
Hlasovanie o návrhu 

- ZA: 14 
- PROTI: 0 
- ZDRŽAL SA: 0 
- NEHLASOVAL: 0 

 
Výsledok hlasovania 
 

- UZNESENIE BOLO SCHVÁLENÉ 
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Číslo uznesenia: VY SZFB/01/02-2022 
Návrh uznesenia 
 
VY SZFB schvaľuje 

- Za zapisovateľa p. Lukáša Vrábeľa 
- Za overovateľa zápisnice p. Tomáša Juhása 

 
Hlasovanie o návrhu 

- ZA: 14 
- PROTI: 0 
- ZDRŽAL SA: 0 
- NEHLASOVAL: 0 

 
Výsledok hlasovania 
 

- UZNESENIE BOLO SCHVÁLENÉ 
 

Bod č. 2 Vyhodnotenie regionálnych súťaží a M-SR v sezóne 2021/2022 
 
Vyjadrenie členov komisie / zúčastnených osôb 
 

P. Vrábeľ: 
- poďakoval všetkým klubom za ústretovosť, toleranciu a solidárnosť počas pandémie, 
- informoval prítomných o stave a vyhodnoteniach regionálnych súťaží  podľa 

jednotlivých kategórií, 
- informoval prítomných o účasti klubov Regiónu Východ na záverečných 

mládežníckych pohárových súťaží a M-SR, kde sa zúčastnili ako chlapčenské tak 
aj dievčenské družstvá 
 

Bod č. 3 Informácie k regionálnym súťažiam v sezóne 2022/2023  
 
Vyjadrenie členov komisie / zúčastnených osôb 
 
P. Vrábeľ: najprv informoval o pracovnom stretnutí predsedov regionálnych rád 
a koordinátorov dňa 04.06.2022 v Trenčíne. Uviedol, že cieľom tohto stretnutia bolo zjednotiť 
postupy regiónov v jednotlivých súťažiach ako aj dosiahnuť to, aby sa v regiónoch hrali súťaže 
takým spôsobom ako sa budú hrať  záverečné pohárové súťaže alebo M SR. Zároveň stručne 
oboznámil s pripravovanými zmenami v Pokyne pre riadenie regionálnych súťaží na sezónu 
2022/2023, ktoré však bude schvaľovať prezídium dňa 20.06.2022:  

- zmena herného systému v kategórii MŽ – t.j. na dlhodobú tabuľku, so štatistikami 
a vyhodnotením najlepšieho  brankára a najproduktívnejšieho strelca,  

- poukázal na zjednotenie hracích časov v jednotlivých kategóriách vo všetkých 
regiónoch, 

- dochádza ku navýšeniu výšky náhrady rozhodcom, 
- v prípade veľkej prevahy (rozdiel skóre o 15 gólov bude zápas pokračovať v „super 

hrubom čase“ vo všetkých regionálnych súťažiach od MP až po J, 
- povinnosť nosenia florbalových okuliarov v kategórii MP od sezóny 2022/2023, 
- z predpisov sa odstránilo nariadenie na udelenie poriadkovej pokuty za 

nedostatočný minimálny počet hráčov, ktorí sa musia dostaviť na stretnutie  
- v príprave sú taktiež predpisy pre jednotlivé regionálne súťaže, ktoré musia prejsť 

schvaľovacím procesom  
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- termíny prihlasovania do regionálnych súťaží  - SŽ, Do, J a M – od 20.06.2022 – 
30.06.222, o tom či aj MZ rozhodne prezídium 20.06.2022, následne sa 
prispôsobíme situácii a stretneme so online len k tejto kategórii; taktiež bude 
samostatné stretnutie ku kategóriám, ktoré sa budú prihlasovať až v septembri 

- ostatné regionálne súťaže od 01.09.2022 – 14.09.2022. 
 

- následne informoval o zmenách v kategórii MŽ v Regióne Východ – možnosť odohrať 
súťaž systémom  D / V  alebo prerozdelením ligy na Sever a Juh; táto kategória už 
bude hrať na dlhodobú tabuľku so štatistikami + bude vyhodnotený najproduktívnejší 
hráč a najlepší brankár 

- na MSR v kategórii SŽ budú postupovať z každého regiónu prvé 3 družstvá 
- oboznámil so zmenou v regionálnych súťažiach dorastencov, kedy sa základná časť 

v regiónoch odohrá do 18. decembra, nasledujú potom divízie 1. BA + Západ a 2. Stred 
+ Východ, podrobne je to uvedené v predpise 

- požiadal o kluby o informáciu, ktoré kategórie budú prihlasovať v sezóne 2022/2023 
- informoval o nových formátoch záverečných turnajov / majstrovstiev v dievčenských 

kategóriách 
 

P.Vrba: poukázal na to, že prihlasovanie má začať 20.06.2022 a prezídium hlasuje 20.06.2022, 
bol by  
za to, aby aj ostatné kluby súhlasili s návrhom, aby prihlasovanie v kategórii MŽ začalo až 
v septembri. S týmto návrhom súhlasili zástupcovia klubov - FBA KE, Humenné, Florko KE, 
Sabinov, YA Spišská Nová Ves,  ATU KE, Lipany,  Surikaty, Michalovce, Prešov   
 
P.Vrábeľ:  na základe návrhu p. Vrbu informoval, že spracuje a zašle prezídiu túto požiadavku 
za Región Východ ešte v priebehu piatka 17.06.2022 
 
P. Mišenda: opýtal sa, či existuje alternatíva turnaja u MŽ 
 
P.Vrábeľ:  informoval p. Mišendu, že v tejto kategórii sa s turnajovým systémom neuvažuje; 
v každom prípade je však potrebné počkať na výsledné číslo prihlásených družstiev 
 
P. Vrba: uviedol, že s niektorým počtom družstiev nie je možné vytvoriť turnajový systém napr. 
11,  pri 10 to možné je, pri doma vonku to možné je 
 
P. Vrba: opýtal sa, čo v prípade ak na Východe je 6 družstiev, znamená to, že do divízie 
postúpia 4 a zvyšné dve budú hrať len proti sebe ?  
 
L. Blaško: ak bude malý počet družstiev, je možné spojiť susedné regióny  
 

 

 

 

 

 

 

 

Bod č. 5 Rôzne, diskusia 
 



  

 

 
Strana 6 z 8 

 
 
 
ffrfr 

Vyjadrenie členov komisie / zúčastnených osôb 
 
P.Vrábeľ: 

- informoval o blížiacej sa konferencii dňa 05.07.2022. V tejto súvislosti vyzval zástupcov 
klubov, aby mu predložili návrhy, podnety, ktoré by mohli byť prerokovávané na tejto 
konferencii, resp. aby aj samostatne zaslali na zaradenie do programu konferencie. 

- ISF SZFB – od začiatku novej sezóny by mal byť plne funkčný ISF, papierové mali 
skončiť – pre prípad výpadku napr. internetu doporučujem mať papierový ZOS 
pripravený. Počas leta majú prebiehať školenia.    

- na základe upozornenia z EÚ SZFB sa s položkou 20,-€ vzťahujúcou sa na 
preplácanie sladkostí či ovocia na turnajoch MP, SP a MŽ už v minulej a tejto sezóne 
v rozpočte SZFB nepočítalo, preto tieto náklady nebudú môcť byť už preplácané. 
Pokiaľ si niekto nárokoval, bolo mu to preplatené z prostriedkov regiónu. Do budúcich 
sezón to už ponechávam na dobrovoľnosti organizátorov turnajov a uvedené nebude 
ani v predpisoch. 

- v roku 2022 bol za člena SZFB prijatý nový klub SURIKATY KOŠICE, ktorý od sezóny 
2022/2023 bude vystupovať v súťažiach už samostatne (doteraz ako družstvo pod FBK 
Michalovce) 

- FBC Mikuláš Prešov – oznámil zmenu na mieste sekretára – od 01.05.2022 – p. 
Högera vystriedal nový manažér/sekretár klubu Jakub Pandoš.  

- V súčasnosti je zastúpenie aktívnych klubov Regiónu Východ nasledovné: 
- KE kraj – 12 klubov (9 aktívnych / 3 nevyvíjajú žiadnu činnosť) 
- PO kraj – 7 klubov (6 aktívnych – od sezóny 2022/2023 aj Humenné) 
- Hovorí o neaktivite týchto 3 neaktívnych klubov, z ktorých dokonca 2 majú 

pozdlžnosti vo či SZFB. Navyše tieto kluby absolútne nekomunikujú, nereagujú na 
výzvy ekonomického úseku, či predsedu RR VY. V zmysle stanov môžu byť takéto 
kluby vylúčené zo SZFB  Nevidí dôvod aby takéto nečinné kluby boli v zväze umelo 
držané.   

 
T. Juhás: poskytol štatistiky ku rozhodcom v regióne Východ – počty odohratých zápasov 
a podrobné informácie, pričom poukázal na trend, akým by sme chceli, aby sa florbal 
a správanie divákov a trénerov voči rozhodcom uberal. Taktiež poukázal na to, že KRO 
nedostala odpoveď na štartovací balíček pre rozhodcov – nováčikov. 
 
M. Batkovič: poukázal na to aby sa kluby vyvarovali tomu aby tréner mládeže bol zároveň 
rozhodca 
 
P. Vrba: otázka na p. Juhása, či počet rozhodcov na východe je postačujúci množstvu zápasov 
v regióne Východ 
 
T. Juhás: skonštatoval, že počet rozhodcov nie je dostatočný a apeluje na kluby aby mali 
aspoň dvojicu rozhodcov  
 
P. Vrba: poukázal na to, že vzdelávanie rozhodcov prebrala komisia pre vzdelávanie a aby 
KRO viac spolupracovala s komisiou vzdelávania  
P. Vrábeľ: informoval, že aktuálne zastúpenie klubov Regiónu Východ je  - KE kraj 9 aktívnych 
a PO kraj 6 aktívnych – od sezóny 2022/2023 aj Humenné 
Iviedol, že 3 kluby nevyvíjajú žiadnu činnosť - Maskantje Juniors, Cassovia Sport PArtners 
a FBK Starlight Zálužice. Nevidí dôvod aby takéto kluby nevyvíjajúce aktivitu boli v zväze 
umelo držané.  Navyše 2 z týchto nemajú zaplatený ročný členský príspevok. Klubom šla už 
2 x upomienka. Ďalšia im bola zaslaná Ekonomickým úsekom SZFB 14.5.2022. Následne im 
zaslal 18.05.2022 výzvu na úhradu členského príspevku s termínom úhrady najneskôr do 
31.05.2022 predseda RR VY SZFB. Kluby nereagujú na mailové správy, nezúčastňujú sa 
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schôdzi. V zmysle stanov môžu byť takéto kluby vylúčené zo SZFB. V prípade, že ani v sezóne 
2022/2023 neprihlásia do súťaží žiadne družstvo, RR VY SZFB dá návrh na vylúčeniu zo SZFB 
a tento predloží konferencii. 

 
P. Vrábeľ: eviduje facebookovú stránku pre región východ- a má víziu aby sa táto stránka 
oživila, a bola by možnosť motivovať administrátora tejto stránky finančnou odmenou, na to 
aby pravidelne prispieval na túto stránku 
 
P. Vrba: informoval, že administrátorom stránky je on, mal to v pracovnej zmluve, snažil sa to 
prideliť koordinátorovi, ale nebolo to možné prostredníctvom facebooku 

 
P. Vrábeľ: informoval, že na základe upozornenia z EÚ SZFB sa s položkou 20,-€ vzťahujúcou 
sa  
na preplácanie sladkostí či ovocia na turnajoch MP, SP a MŽ už v minulej a tejto sezóne 
v rozpočte SZFB nepočítalo, preto tieto náklady nebudú môcť byť už preplácané. Pokiaľ si 
niekto nárokoval, bolo mu to preplatené z prostriedkov regiónu. Do budúcich sezón sa  to už 
ponecháva na dobrovoľnosti organizátorov turnajov.  
 
M.Batkovič: poukazuje na to, že v kategóriách MP a SP sa štatistiky počas sezóny nevedú 
a na turnaji o pohár prezidenta sa štatistiky vedú, ale len strelcov, aký to ma význam, prečo sa 
nevedú štatistiky napríklad asistencií.  
 
P. Vrábeľ: predniesol návrh RR VY SZFB na odmenu pre predsedu regionálnej rady vo výške 
500€ a tiež pre členov RR VY SZFB – p. Batkovič 200€, p. Juhás 200€ a p. Pelegrín 100€, 
ktoré schválila RR VY SZFB na svojom zasadnutí 13.06.2022 a odporučila, aby bol tento návrh 
predložený na schôdzi Regiónu Východ dňa 16.06.2022. 

- Následne požiadal o hlasovanie klubov o navrhovaných odmenách  
 
Vyjadrenie členov / zúčastnených osôb 

- P. Vrábeľ – na základe odporúčania členov RR VY SZFB, ktorí navrhli odmenu pre 
predsedu RR VY SZFB p. Vrábeľa vo výške 500€ a následného návrhu predsedu RR 
VY SZFB o odmenách  pre členov RR VY SZFB p. Batkoviča 200€, p. Juhása 200€ 
a p. Pelegrína 100€ požiadal prítomných zástupcov o súhlas s navrhovanými 
odmenami. 
 

Číslo uznesenia: VY SZFB/01/03-2022 
Návrh uznesenia 

- Región Východ SZFB zastúpený zástupcami klubov na schôdzi Regiónu Východ dňa 
16.06.2022 schvaľuje navrhované odmeny pre predsedu RR VY SZFB p. Vrábeľa vo 
výške 500€, pre členov RR VY SZFB p. Batkoviča vo výške 200€, p. Juhása vo výške 
200€ a p. Pelegrína vo výške 100€ . 
 

Hlasovanie o návrhu 
- ZA: 14 
- PROTI: 0 
- ZDRŽAL SA: 0 
- NEHLASOVAL: 0 

 
Výsledok hlasovania 

- UZNESENIE BOLO SCHVÁLENÉ 
 
 
P. Vrba: požiadal, aby sa kluby na najbližšej konferencii vyjadrili, pretože SZFB dostal pre rok 
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2022 príspevok 710 883€, pre kategórie do 23 rokov  je vyčlenených 15%, pán Vrba navrhne, 
aby sa toto percento navýšilo a bude rád, aby sa ku tomuto návrhu pripojili aj zvyšné kluby 
regiónu Východ.  
 
P. Vrábeľ: apeluje na kluby, aby sa zúčastnili konferencie  
 
G.Puchír:  po minulé roky bola vypísaná podpora na letné tábory bude to aj tuto sezónu? 
Bude v tom zahrnuté aj materiálne zabezpečenie? 
 
P. Vrábeľ:  nemá vedomosť o takejto podpore, posunie túto otázku prezídiu 
 
J.Pandoš:  informuje sa o JEX, o možnom dodatočnom prihlásení sa Prešova, resp. možnosti 
postupu do tejto kategórie 
 
L. Blaško: poskytol odpoveď p. Pandošovi, s tým, že túto sezónu určite takáto možnosť 
o navýšenie počtu klubov nie je. 
 

Bod č. 5 Záver 
 
Vyjadrenie členov komisie / zúčastnených osôb 
Predseda RR VY SZFB p. Pavol Vrábeľ:   

- Poďakoval všetkým zúčastneným a ukončil schôdzu klubov Regiónu Východ o 20:30 
hod. 

SCHVÁLENÉ UZNESENIA 
VY SZFB/01/01-2022 
VY SZFB/01/02-2022 
VY SZFB/01/03-2022 
 
 
NESCHVÁLENÉ UZNESENIA 
- 
 

Predsedajúci – Pavol Vrábeľ  

Zapisovateľ – Lukáš Vrábeľ  

Overovateľ – Tomáš Juhás  

 


